
 

 

 

 

 

 

 

Vergadering schoolraad 29 mei 2024 

 

Aanwezig:  Schoolbestuur  Schepen Nathalie Lambrecht 

Directie:   Isabelle de Kriek  

   Rebecca Pauwels 

    Ouderraad:   Bart Vertenten 

       Wendy Van Loo 

       Sylvie De Buck (secretaris) 

   Pedagogische raad: Els Verkerken 

      Annelore De Waele 

      Karien De Vriese 

    Lokale gemeenschap: Arne Verliefde 

       Wim Verstraete 

    Verontschuldigd Katrien Van De Velde 

        

     

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

Voor punt 6 ivm EHBO en brandpreventie is een rechtzetting, correctie nodig. 

De paragraaf wordt als volgt aangepast:  

“Als nieuwe directie in ’t Wilgennest wil Mevr. Pauwels weten hoe EHBO en brandpreventie in 

beide scholen geregeld is.  

In GBS De Vaart Nevele heeft elke leerkracht een cursus EHBO gevolgd, dus zij zijn allemaal 

aanspreekpunten en weten hoe ze moeten ingrijpen indien zich een ongeval op school voordoet. 

Deze leerkrachten volgen op regelmatige basis (dikwijls in het kader van een pedagogische 

studiedag) ook een opfrissing van deze cursus. Wanneer een nieuw lid tot het lerarenkorps 

toetreedt, wordt er ook op toegezien of hij/zij zo een basis opleiding EHBO heeft.  

Bij brandoefeningen is er telkens één leerkracht per gebouw verantwoordelijk: zij coördineren de 

evacuatie en controleren of elk lokaal in hun blok leeg is. Deze verantwoordelijken Juf Veronique 

voor kleuterblok, Juf Karen voor het hoofdgebouw en Meester Elie voor het aparte gebouw op 

de speelplaats lagere school. Zij zijn alle drie voltijds op school en bij afwezigheid weet een 

reserve dat hij/zij moet optreden bij problemen. Jaarlijks worden een 1 à 2 evacuatie-oefeningen 

gehouden (leerlingen en leerkrachten zijn dan op voorhand niet op de hoogte). Het houden van 

blusoefeningen is niet verplicht, evacuatie-oefeningen wel.  

’t Wilgennest zal dezelfde procedure volgen als bij GBS De Vaart => alle leerkrachten zullen in 

het komende schooljaar een opfrissing EHBO krijgen. Bij hun nieuwbouw werden de 



evacuatieroutes reeds duidelijk aangegeven door de preventie-adviseur. Alle leerkrachten zijn 

op de hoogte van de evacuatieroutes en verzamelplaats. Een evacuatie staat gepland begin van 

het volgende schooljaar. “ 

 

2. Schoolreglement 

Voor de start van het nieuwe schooljaar 2024-2025 dient het schoolreglement aangepast 

worden. Beide scholen hebben  een apart schoolreglement opgesteld, maar vanaf 

schooljaar 2025-2026 zullen zijn het eerste algemene/gemeenschappelijke deel van het 

reglement samen opstellen en dan voor het tweede specifieke deel een aparte versie 

maken. 

 

Voor beide scholen zijn de nieuwe gegevens/zinnen/paragrafen in fluogeel aangeduid en 

overlopen tijdens de schoolraad. 

 

De belangrijkste aanpassingen zijn: 

• Voor het schooljaar 2024-2025 mag de minder scherpe maximumfactuur niet meer 

bedragen dan 535 Euro (in vergelijking met 520 Euro tijdens schooljaar 2023-2024). Dit 

bedrag wordt op het ministerie vastgelegd. 

• T-shirts turnen zijn voor beide scholen naar gelijk bedrag gekomen: aangepast naar 9 

Euro/stuk. De eerste T-shirt en sportbroek krijgen de leerlingen van het 1e leerjaar nog 

steeds gratis aangeboden.  

• Voor De Vaart zullen het aantal rapporten per schooljaar dalen van 5 naar 4 en het 

aantal attituderapporten van 4 naar 2 => ook dit wordt dus voor beide scholen gelijk 

gebracht.   

• Bij het niet toekennen van een getuigschrift na het 6e leerjaar. Er wordt nu expliciet in 

het schoolreglement vermeld dat ouders steeds in overleg kunnen treden met de 

school. Dit gebeurde eigenlijk tot nu ook altijd, maar dit staat nog niet in het 

schoolreglement vermeld. 

• Onderwijs aan huis: Leerkrachten zijn bereid om aan zieke kinderen thuis of in het 

ziekenhuis bijles te geven, maar dan mag de afstand niet groter zijn dan 10 km. Wanneer 

de afstand groter is, dan liggen de kinderen meestal in een groter ziekenhuis, waar wel 

onderwijs gegeven wordt.  

• Rookverbod: vanaf september 2024 mag maar op 10m van de school gerookt worden (is 

ook een beslissing van het ministerie). 

• Er wordt nu expliciet vermeld in het schoolreglement dat het CLB een chat heeft waar 

men anoniem vragen kan stellen of verhalen kunnen vertellen. Dit kan zowel door een 

ouder als een leerling.  

• De directies merken steeds meer leerplichtproblemen op: meer en meer kinderen zijn 

onwettig aanwezig. Vanaf 5 halve dagen moet de school het CLB hiervan op de hoogte 

brengen en zal die in overleg gaan met de ouders. Vanaf 30 halve dagen moet deze 

afwezigheid gemeld worden aan het departement onderwijs en kunnen de ouders hun 

schooltoelage verliezen. Dit stappenplan wordt nu meer in detail beschreven in het 



schoolreglement => bij problemen zal de school een stappenplan opstarten waarbij de 

zorgleerkracht de ouders zal aanspreken.  

• De directeur van het CLB gaat op pensioen en zal vervangen worden door Mevr. Kathy 

Maes. 

• Toediening van medicijnen => In het schoolreglement wordt meer uitleg en 

voorwaarden geformuleerd wanneer de school medicatie kan toedienen.  

• Pg 76-77: namen/gegevens van Trees Van Hove en Philippe Soens verwijderen.  

 

De schoolraad heeft nota genomen van alle aanpassingen en zijn akkoord met deze 

wijzigingen en aanvullingen.  

 

3. Pedagogische studiedagen en facultatieve verlofdagen 

Pedagogische studiedagen De Vaart Nevele: 30 september 2024 en 28 mei 2025 

Pedagogische studiedagen ’t Wilgennest Landegem: 14 oktober 2024 en 12 februari 2025 

 

Facultatieve verlofdagen De Vaart Nevele: 17 februari 2025 en 2 mei 2025 

Facultatieve verlofdagen ’ t Wilgennest Landegem: 4 oktober 2024 en 2 mei 2025 

 

4. Schoolorganisatie 

Beide directies willen het stadsbestuur Deinze van harte bedanken voor de extra tivoli uren 

dat zij voor volgend schooljaar ontvangen hebben.  

Voor De Vaart zijn dit 37/24 sten: dit zijn veel uren maar er zijn momenteel veel kleuters in 

de 3e kleuterklas en leerlingen in het eerste leerjaar => dankzij deze uren kunnen het 1e en 2e 

leerjaar in het volgend schooljaar ontdubbeld worden.  

Daarnaast heeft De Vaart heel veel IAC leerlingen in het 1e, 2e en 3e leerjaar (dit zijn eigenlijk 

kinderen die naar het bijzonder onderwijs kunnen). Deze leerlingen vragen heel veel extra 

zorg, dus ook daar zullen een aantal Tivoli uren voor gebruikt worden. Er zullen ook 

vrijwilligers ingeschakeld worden om deze kinderen te begeleiden.   

Tenslotte zijn er in De Vaart ook heel veel leerlingen met een vreemde moedertaal: deze 

leerlingen hebben ook opvolging naar het Nederlands nodig.  

Juf Annelore zal volgend schooljaar Franse les geven in alle leerjaren (1e – 6e) 

 

In Landegem kreeg men 23/24sten Tivoli uren. Deze uren zullen voornamelijk voor zorg 

ingezet worden, en een aantal klassen zullen voor een aantal uren ontdubbeld kunnen 

worden.   

 

5. Oudertevredenheidsenquête Nevele 

Bij gemeenteschool De Vaart werd in het voorjaar een oudertevredenheidsenquête 

uitgevoerd. De respons was laag (nog geen 50%), maar de ouders die reageerden bleken 

over het algemeen wel zeer tevreden te zijn.  

Enkele aandachtspunten: 

• Hygiëne en dan vooral de toiletten van het lager die vele ouders nogal verouderd vinden. 

De ouders gaven aan dat de hygiëne soms beter kon, maar gaven daarbij ook aan dat de 



oorzaak zeer dikwijls bij de leerlingen ligt. De ouders hadden dus geen klachten over het 

poetspersoneel.  

• Er kwam ook wat reactie rond het verkeer maar de enquête werd afgenomen net op het 

moment dat de werken aan de brug hervat werden. Juf Isabelle merkt nu wel dat de 

verkeerssituatie veel beter is, dat de schoolomgeving veiliger en rustiger geworden is.  

• Er kwam veel reactie op het levensbeschouwelijke vak zedenleer: dit ging vooral over de 

inhoud en het veelvuldig afwezig zijn van de leerkracht. Veel ouders vragen voor het 

komend schooljaar dan ook een vrijstelling. Een vrijstelling van levensbeschouwelijk vak 

houdt echter in dat op het moment dat de andere leerlingen zedenleer en/of godsdienst 

krijgen, de ouders die vrijstelling aanvroegen hun kinderen 2 uren komen halen om ze 

thuis zelf te onderrichten of ze in een apart klasje lesgeven.  

• Sinds de nieuwe traiteur lijken er ¼ minder leerlingen warme maaltijden op school te 

nemen. De ouders gaven aan dat de aangeboden maaltijden niet altijd kindvriendelijk 

waren en soms waren de porties te klein. De ouders gaven daarbij onmiddellijk wel toe 

dat sommige kinderen echt wel moeilijke etertjes zijn. De directie ging met de traiteur in 

gesprek en hij zal aanpassingen invoeren.  

Men bekijkt ook of men warme maaltijden gratis kan aanbieden op school. Dit is echter 

zeer duur, zeker mocht deze aanpassing flankerend (voor alle scholen van Deinze) zijn. 

Daarnaast is het misschien niet nodig om alle leerlingen een gratis maaltijd aan te 

bieden en zijn er andere manieren om mensen met een laag inkomen beter te helpen. 

Vanaf 1 September zal de school ook instappen in het gratis fruit 1 dag/week en dit voor 

20 weken voor elke leerling.  

 

6. Data schoolraad schooljaar 2024 - 2025 

9 oktober 2024 om 20u in ’t Wilgennest 

19 februari 2025 in 20u in De Vaart 

11 juni 2025 om 20u in ‘t Wilgennest 

 

7. Nieuwbouw/renovatie ’t Wilgennest 

Sinds vorige week zijn de klassen verhuisd naar de nieuwe gebouwen. Deze verhuis is vlot 

verlopen. Fase 2 van de werken zijn nu begonnen en men hoopt dat tegen eind September 

2024 af is.  

De klascontainers die nu in Landegem staan worden verhuisd naar De Vaart in Nevele. Zij 

zullen aan de zijkant van de school, kant kleuters, geplaatst worden. Op deze manier krijgen 

deze containers toegang tot de kleuterspeelplaats maar zal de speelplaats niet verkleinen.   

Er werd ook een project ingediend om de speelplaats met meer groene plekken te 

decoreren.  

 

8. Opvolging Verkeer 

Om de veiligheid naar verkeer beter op te volgen werd met de schoolraad afgesproken dat 

er, net zoals in Landegem, een verkeersgroepje met ouders van De Vaart zal opgericht 

worden. Deze werkgroep zal zijn bezorgdheden formuleren en begin 2025 aan de directie 

doorgeven. De onderwijsraad komt immers 4x per jaar samen en tijdens de vergadering van 

maart/april is ook steeds het diensthoofd verkeer aanwezig. Op deze manier kunnen de 

bekommernissen aan hem overgebracht worden en kan men op regelmatige basis nagaan 

of de pijnpunten aangepakt worden.  



 

9. Varia 

Graag vanuit de schoolraad een bedanking voorzien voor Philippe Soens, voormalige 

directie van ’t Wilgennest.  

 

Volgende schoolraad:  9 oktober 2024 om 20u in ’t Wilgennest 

 


